
ПРОЄКТ РОЗВИДКУ 

Кожна	дитина	може	себе	реалізувати,	а	школа	

може	в	цьому	допомогти	
Кожен	мріє	бути	успішним.	Але	не	всі	вірять,	що	здатні	на	це.	Проте	випускниці	

нашої	школи	запевняють,	що	успішним	може	стати	кожен.	Тим	паче,	якщо		

навчаєшся	у	Тернопільській	ЗОШ	І-ІІІст.	№28.	Ми	опитали	двох	успішних	

випускниць	нашої	школи,	як	їм	вдалося	цього	досягти.		

Для	цього	поставили	їм	такі	питання:	

1)Ким	мріяла	стати	в	дитинстві?	

2)Як	школа	допомогла	тобі	стати	успішною?	

3)Коли	вирішила	будувати	свою	кар’єру?З	чого	все	почалося?	

4)Що	б	ти	порадила	сучасному	підлітку?	

Вікторія	Карчевська,	випускниця	школи	року,	президент	школи.	

Навчається	на	3-му	курсі	юридичного	факультету	Західноукраїнського	

національного	університету.	



Є	власницею	академії	розвитку	«maBRAND».	Зараз	із	командою	готує	один	із	

найбільших	в	Україні	сімейних	заходів	–	фешн-шоу.	Створила	два	всеукраїнських	

табори	для	дітей	з	усієї	України.	Допомагає	іншим	розвивати	сторінки	в	

соціальних	мережах.	Співзасновник	ГО	«Youth	Opinion».	Рік	була	волонтером	в	

МГО	«АТОМ».	

Ким	мріяла	стати	у	дитинстві?	

-	Колись	мене	в	садочку	запитували,	ким	я	хочу	стати.	Відповідала	-	мамою!	Коли	

підросла,	не	мала	конкретної	мети,	але	задумувалась	про	кар’єру	журналістки,	

телеведучої	чи	акторки.	

Як	школа	допомогла	стати	успішною?	

-	Завдяки	шкільному	активу	і	різним	заходам,	які	ми	організовували,	здобула	

чимало	досвіду.	Він	мені	потім	дуже	став	у	пригоді.	

Коли	вирішила	будувати	свою	кар’єру?	З	чого	все	почалося?	

-	Після	школи	зрозуміла,	що	хочу	бути	студенткою,	яка	сама	заробляє	на	себе,	а	

не	залежить	від	батьків.	Тому,	довго	не	думаючи,	почала	реалізовувати	себе	у	

комерційних	проєктах.		

Що	можеш	порадити	сучасному	підлітку?	

-	Не	боятись!	Ніколи	і	нічого	не	відкладати	на	потім	і	пам’ятати,	що	все,	що	ми	

робимо	в	житті,	рано	чи	пізно	до	чогось	приведе.	До	успіху	чи	невдачі	-	

вирішувати	вам!	

	

Тетяна	Шило,	випускниця	школи	2016,	президент		школи.	

Бакалавр	факультету	філології	і	журналістики.	Навчається		на	магістратурі	

історичного	факультету	Тернопільського	національного	педагогічного	

університету	імені	В.	Гнатюка.		

Працює	журналісткою,	ведучою	телеканалу	«ТЕРНОПІЛЬ	1».	Веде	на	каналі	

програму	«Без	обгортки»	та	авторський	проект	інтерв’ю	«SHYLO	QUESTION».	

2016	року	створила	Школу	юного	журналіста	в	ПК	«Березіль».	Ініціювала	

створення	приватного	проєкту	комерційних	відео-інтерв’ю	з	подій	у	місцевому	

глянцевому	журналі	«CITY	LIFE	News».	

	



	

	

Ким	мріяла	стати	у	дитинстві?	

-	В	дитячому	садку	я,	як	і	багато	інших	дітей,	ще	не	знала,	ким	хочу	бути.	У	

шкільні	роки	подобалося	виступати	на	шкільних	заходах,	бути	в	центрі	уваги.	

Коли	бачила	камеру,	то	завжди	бігла	до	неї.	Вже	тоді	зрозуміла,	що	стану	

журналісткою	або	ведучою.	



Як	школа	допомогла	стати	успішною?	

-	Вчитель	дає	нам	базові	знання,	які	пригодяться	в	майбутньому.	Коли	у	класі	30	

дітей,	то	кожному	важче	приділити	увагу	і	побачити,	до	чого	в	дитини	є	

схильність.	Але,	попри	це,	багато	вчителів	говорили	мені,	що	я	дуже	артистична	і	

добре	декламую.	Вдячна	вчителям	за	те,	що	завжди	розуміли,	підтримували,	

особливо	моя	класна	керівниця	Любов	Федорівна.	Вчителі	зробили	великий	

внесок	у	становлення	мене	як	особистості.	

Коли	вирішила	будувати	свою	кар’єру?	З	чого	все	почалося?	

-	Я	брала	участь	у	багатьох	шкільних	заходах	:	конкурсах,	олімпіадах,	виступала	в	

ролі	ведучої.	Це	дало	можливість	проявити	себе.	На	цих	заходах	познайомилася	з	

цікавими	людьми,	підтримуємо	спілкування	досі.	На	мою	думку,	в	школі	

зародився	мій	характер,	стержень	і	бачення	життя.	Ще	у	шкільні	роки	чітко	

знала,	що	стану	журналісткою.	Тому	впевнено	йшла	до	своєї	мети.		

Що	порадиш	сучасному	підлітку?	

-	Кожна	дитина	може	себе	реалізувати,	а	школа	може	в	цьому	допомогти.	

Не	закривайтесь	у	собі!	Будьте	комунікабельними	з	усіма,	знаходьте	компроміси.		

Ніколи	не	бійтесь!	

Досягти	успіху	може	кожен	і	кожна.	Це	довели	наші	успішні	випускниці.	Вони	

вважають,	що	головне	-	розвиватись,	спілкуватися	з	іншими,	знайомитись,	брати	

участь	в	різних	заходах,	де	можна	проявити	свої	таланти.	Для	його	не	потрібно	



докладати	багато	зусиль,	кажуть	дівчата.	Достатньо	лише	ЗАХОТІТИ.	Наша	

школа	тобі	у	цьому	допоможе!	

--------------------------------------------------------------------------------------	

Костюк Софія  

Мельник Каріна  

Горопашко Каріна 

у рамках проєкту “Розвиток медіасвідомості”, 2021 р.	


